
KIB ülés jegyzőkönyve (2011. március 21. 19:00-20:30)
Szavazás: (igen/nem/tartózkodás)

 
Jegyzőkönyvvezető: Rudan János
Jegyzőkönyvhitelesítő: Szabó Kinga, Nagy Péter
 
1. A KIB elsődleges kommunikációs formája az e-mail. 
Minden meghívó, jegyzőkönyv és információ emailes formában kerül közlésre. 
Szavazás: (9/0/0) 
 
2. Az elnökség nevében köszönjük minden KIB-tag munkáját a közgyűléssel 
kapcsolatban (mozgósítás, szervezés, kommunikáció, stb.)
 
3. Szakvezetők jóváhagyása.

Vezetőképző szakvezető: Némethyné Hajós Anna
Szavazás: (9/0/0) 
Táborozási szakvezető: Metz Márk
Szavazás: (9/0/0) 

 
4. Megbízott regös szakvezető Csanády Lőrinc. Koncepcióját az elnökség 
elé terjeszti, ennek megvitatása után a következő KIB ülésen elé terjeszti 
szakvezetővé választását a kerületi vezetőtiszt.
 
5. Vezetőtiszt tájékoztatja a KIB-tagokat:

● a csapatokkal minden évben egy kérdőívet szeretnénk kitölteni, amely 
a következőkre terjed ki:
● létszám, erősségek, próbarendszer, tábor rendszere és részvételi 

létszáma, felszerelés (kölcsönadná-e?), kommunikáció és 
kapcsolatok (honlap, email, …)

● Ezt minden év tavaszára tervezzük. Kérjük a KIB segítségét.
● elkövetkező programok:

● ápr. 16.: vezetői továbbképzés
● ápr. 30.: országos cserkésznap

 
6. Ügyvezető Elnök tájékoztatja a KIB-tagokat:

● szervezeti működés
● úgy igyekszünk tervezni a kommunikációt, hogy két havonta 

legyen szükséges a csapatparancsnokokkal egyeztetni. 
● máj. 9.: következő KIB-ülés

● egyenruha-viselet a KIB alkalmain: opcionális
● A KIB ülések anyagait egy héttel az ülés előtt kell megküldeni.
● Szabó Kinga: legyenek egyértelműek és jól tematizáltak a 

csapatparancsnokok felé intézett kérdések. 
 
7. A következő hetekben információkat kérünk továbbítani a csapatok felé:

● tagdíj
● éves jelentés
● cserkésznap
● továbbképzés



● táborozási jelentések
● KNT-ből visszamaradt pénz tagdíjba számított része
● nyúlaltábor meghirdetése

 
8. Kérdések: 

● Miért nőtt a tagdíj? - Országos közgyűlés döntése
● Mire megy el a tagdíj? - Az elszámolás rendben van a kerületben, 

minden évben elfogadásra kerül a pénzügyi jelentés. Örömmel 
fogadnánk az ötleteket, hogy mire fordítsuk a tagdíjat! 

● A KIB-tagok kapjanak adminisztratív információkat a csapatokról! 
(tagdíj, létszámok, éves jelentés, …)

● ECSKA-val tervez valamit tenni a kerület? Igen, jelenleg a helyzet 
felmérése folyik. Jelenleg is vannak olyan cserkészek a kerületben, akik 
pályázatírással foglalkoznak. Őket lehetne kérni erre a feladatra is. 

● KIB-es levelezőlista? Lesz. 
 
9. Kerületi Elnökség tájékoztatja a KIB-tagokat a közgyűlés eredményeiről: 

● részvételi arányok, létszámok
● a szövetség tagságának alacsony százaléka motivált a közgyűlésre 

ellátogatásban: fontos lenne az ilyen jellegű szabályzatok 
megvalósítása

● Szabó Péter: az igazán fontos az lenne, hogy csapatonként egy ember 
jöjjön el (képviseli a csapatot)

● a fontos az, hogy olyan közgyűlést szervezzünk, ahol a csapatok 
(tagok) motiváltak a megjelenésben. 

● A csapatokkal kapcsolatos információk kerüljenek megemlítésre 
a közgyűlésen (parancsnok-váltás, őrsök indultak, nagyobb 
átalakulások, kerületnek is hirdetett programok, …) 

● Legyen a közgyűlés egy találkozási helye a kerület azonos szinten 
dolgozó vezetőinek. 

● Publikáljuk az összes csapatparancsnok elérhetőségét, a KIB-tagok 
elérhetősége, stb...

● a segédtisztek, csapatparancsnokok adatai legyenek struktúrált 
keretek között elérhetőek a honlapon. 

● A csapatok végigtelefonálásának eredményei kerüljenek megosztásra 
a KIB-tagokkal!


